

創想聯萌 - 「人人可能 助畫工程 2018-2019」

自2016年起，每年暑假，我們會全費資助十名對視覺藝術有興趣的基層學童到創想聯萌的美孚創作室上課；並於當中選出二位，於暑假後提供三年之免費創意課程資助。

我們希望與孩子同行，透過助畫工程，為基層孩子提供優質的藝術教育，在過程中培養孩子的成長技能 (Life Skill)。你也可以與我們一起以創意為孩子的生命帶來改變。

你們的每次捐助，能直接讓更多同學受惠。

1. 我願意作出 1 次性 暑期資助 (7-8 月)，人數為 _____ 位同學。

每位 \$1,400 (3.5-12 歲)

每位 \$3,120 (12-17 歲)

或/及

我願意作出 1 次性 全年資助 (9-6 月)，人數為 _____ 位同學。

每位 \$7,000 (3.5-12 歲)

每位 \$15,600 (12-17 歲)

或/及

我願意 每月 捐款，請填寫資助人數及資助月數。

每位 \$700 x 人數 _____ 位 x _____ 個月 = 合共 \$ _____

例如: 每位 \$700 x 人數 2 位 x 6 個月 = 合共 \$8,400

2. 繳費方法

銀行入數，恒生銀行: 787-627090-883

請連同存款收據正本寄回創作室或電郵到本創作室 info@imcreative.com.hk

或

劃線支票，抬頭請寫 IM Creative，背面寫上「人人可能 助畫工程」。

請寄回或交回本創作室。

3. 捐款人資料

姓名: _____ 性別: _____

年齡組別: 18-29 30-49 50-60 或以上

聯絡電話 (日間): _____ 聯絡電話 (晚間): _____

電郵: _____

謝謝你對孩子的愛。

請將表格寄往香港九龍荔枝角寶輪街九號五樓 B 室，IM Creative 收或電郵到

info@imcreative.com.hk

備註:

❖ 你提供的資料將保密處理，只會被 IM Creative 用作捐款處理及寄發收據用途。

❖ IM Creative 是一間社會企業，所有捐款不能用作稅項減免或/及豁免用途。



Office use only

收據編號: R-SPONSORSHIP

銀行入數

帳號:

劃線支票

銀行名稱:

支票號碼:



IMCreative®
創想聯萌

A social enterprise of CreativeKids

“IM Creative” Sponsorship Program 2018-2019

Since 2016, we have offered a fully-funded sponsorship to 10 children from disadvantaged families for a 2-month visual art program each summer. Those children are passionate in art making. Yet, they have limited resources to reach out to quality art education. Within the group of 10, we nominate 2 outstanding students and offer them with 3-year fully-funded program which empowers them to obtain exponential growth in art and design.

We aim to engage children in life skills development and promote high quality creative art and design education. Let's work together to bring positive changes to children's life.

Your donations will directly benefit more children in Hong Kong.

1. Make a **One-Off donation** in **July and August**. Number of student(s): _____
 \$1,400 each (3.5-12 years old) \$3,120 each (12-17 years old)

or/ and

Make a **One-Off donation** for annual funding in **September to June**.

Number of student(s): _____

- \$7,000 each (3.5-12 years old) \$15,600 each (12-17 years old)

or/ and

Make a **monthly donation**

\$700 each x number of student(s) _____ x _____ month(s) = Total \$ _____

(Example: \$700 each x 2 students x 6 months = Total \$8,400)

2. Payment methods

Direct transfer to Hang Seng Bank. Account number: 787-627090-883.

Mail the original bank slip(s) to our studio or email to info@imcreative.com.hk

or

Make a crossed cheque

Payable to IM Creative. Please write down “IM Creative Sponsorship Program” at the back of the cheque and mail to Mei Foo Studio.

3. Donor information

Name: _____ Sex: _____

Age group: 18-29 30-49 50-60 or above

Contact number (day): _____ (night): _____

Email: _____

Thank you for your care and support.

Please fill in this form. Mail to: Shop 5B, 9 Po Lun Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong or email to info@imcreative.com.hk

Remarks:

- ❖ The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used by IM Creative for the purposes of donation administration and receipt issuance.
- ❖ IM Creative is a Social Enterprise. All donations are not eligible for tax exemption and tax deduction.



Office use only

收據編號: R-SPONSORSHIP

銀行入數

帳號:

劃線支票

銀行名稱:

支票號碼:



IMCreative®
創想聯萌

A social enterprise of CreativeKids